
Referat generalforsamling 12. september 2019 

 

Foreningens årlige generalforsamling blev afholdt den 12. september i Dalmosehallen med dagsorden i.flg. 

vedtægterne. Desværre var der kun mødt 14 medlemmer, hvoraf halvdelen var fra den siddende bestyrelse!  

 

Bjarne Nielsen blev valgt som dirigent og sørgede med myndighed for at generalforsamlingen blev afviklet i 

henhold til vedtægterne og med god ro og orden. 

 

Formanden fremlagde en fyldig beretning om klubbens aktiviteter i det forgangne år. Der var ingen 

spørgsmål eller kommentarer til beretningen, som herefter blev godkendt.  

 

Kassereren fremlagde det reviderede regnskab som viste en pænt overskud på 8.198 kr., klubbens 

kassebeholdning er herefter på 160.921 kr. Der var ikke spørgsmål eller kommentarer til regnskabet, som 

herefter blev godkendt af generalforsamlingen 

 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Næste års kontingent til DJ kendes endnu ikke men stiger normalt med pristalsreguleringen. Bestyrelsen 

foreslog at lokalkontingentet holdes uændret på 80 kr., hvilket blev vedtaget. 

 

Der var genvalgt til Bo Nielsen som formand. 

Til bestyrelsen var Jens Nielsen, Martin Petersen, Søren Kristensen og Mads Hofgaard Hansen på valg.  

Jens, Martin og Søren var alle villige til genvalg og blev genvalgt, mens Mads ikke ønskede genvalg. Som 

nyt medlem blev Arne Jørgensen valgt. 

Som suppleant var der genvalg til Kenneth Jensen. 

Som ny bilagskontrollant blev Uffe Nielsen valgt, og som bilagskontrollantsuppleant var der genvalg til Søren 

Nielsen.   

 

Under eventuelt blev der spurgt til samarbejdet med Sydvestsjællands Jagtforening om skydebanen på 

Stigsnæs. Formanden orienterede om at der i det forløgne år ikke har været noget samarbejde. 

På spørgsmål til hvordan det går med Jægernes Naturfond henviste formanden til DJ’s hjemmeside  for 

information. 
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